
Slab prometni režim. V KS Ajdovščina so v preteklem
tednu na zasedanju razširjenega političnega aktiva razprav-
Ijali o dolgoročni ureditvi prometnega režima na območju
krajevne skupnosti. Na podlagi daljše razprave, v kateri je
sodeloval tudi predstavnik Zavoda za družbeni razvoj Ljub-
Ijane tozd Urbanizem dipl. arh. Marjan Vrhovec, so prisotni
ugotovili, da je predlog prometne ureditve območja mesta

Krajevna skupnost
Ajdovščina
Ljubljane dolgoročnega značaja in so se zato omejili na
razreševanje trenutnih ključnih problemov, kot so Kersni-
kova, Dvoržakova in Vošnjakova ulica, okolica OŠ Prežihov
Voranc, Kidričeva in Beethovnova ulica.

Dogovorili so se, da bodo s pomočjo Zavoda za družbeni
razvoj Ljubljane ter ustreznih občinskih institucij ponovno
zahtevaM od Komiteja za promet in zveze čimprejšnjo
ustrezno ureditev prometa na svojem območju. Mitja Sila


